

Siège

135 rue de Périole - BP 25211
31079 Toulouse Cedex 5 - France

www.latecoere.aero

Bulletin of 2 April 2020 (EN p.1) / Bulletin du 2 Avril 2020 (FR p.2)

02/04/2020

COVID-19: the group adapts its business plan

The group remains primarily focused on the safety of its employees. Management and social partners monitor the strict application of the prevention plan implemented at group level.

Here is an operational update of the situation as of April 2, 2020:

At group level:

- Almost 60% of the workforce currently carry out their missions (two thirds on site, one third in home office).
- Business plans are adjusted every day as closely as possible to customer needs to ensure deliveries and maintain the financial balance of the company.

Closed sites:

- The Laval (Canada), Belagavi (India), Fouchana (Tunisia) and Hermosillo (Mexico) sites are currently closed by decision of the local authorities.
- The Jacarei site in Brazil has also been closed since yesterday due to the temporary closure of all Embraer factories in Brazil.
- A derogation allowing resumption of activity has just been granted to aeronautical companies in India. The conditions for restarting the Belagavi site are under study.

Solidarity actions:

- Several sites in France have taken the initiative this week to make donations of protective equipment (masks, gloves, gowns) to health facilities that have expressed urgent needs.

As a reminder, you can access from any device (PC or mobile, professional or personal) the information page <http://www.latecoere.aero/information> to follow these developments.

02/04/2020

COVID-19 : le groupe adapte son plan d'activité

Le groupe reste concentré en priorité sur la sécurité de ses collaborateurs. Le management et les partenaires sociaux surveillent l'application stricte du plan de prévention mis en œuvre à l'échelle du groupe.

Voici une mise à jour opérationnelle de la situation au 2 avril 2020 :

A l'échelle du groupe :

- Près de 60% des effectifs assurent actuellement leurs missions (deux tiers sur site, un tiers en télétravail).
- Les plans d'activité sont ajustés chaque jour au plus près des besoins des clients pour assurer les livraisons et préserver l'équilibre financier de l'entreprise.

Sites fermés :

- Les sites de Laval (Canada), Belagavi (Inde), Fouchana (Tunisie) et Hermosillo (Mexique) restent actuellement fermés sur décision des autorités locales.
- Le site de Jacarei (Brésil) est également fermé depuis hier en raison de la fermeture temporaire de l'ensemble des usines Embraer au Brésil.
- Une dérogation permettant la reprise de l'activité vient d'être accordée aux entreprises aéronautiques en Inde. Les conditions du redémarrage du site de Belagavi sont en cours d'étude.

Actions de solidarité :

- Plusieurs sites en France ont pris l'initiative cette semaine de réaliser des dons de matériel de protection (masques, gants, blouses) aux établissements de santé qui ont exprimé des besoins urgents.

Pour rappel, vous pouvez accéder depuis n'importe quel appareil (PC ou mobile, professionnel ou personnel) à la page d'information <http://www.latecoere.aero/information> pour suivre ces évolutions.